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BRMG-KRW-X.0012.10.2016 
 
 

Protokół Nr 30-10/2016 
z posiedzenia Komisji Zrównoważonego Rozwoju Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się dnia 31 maja 2016 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 8: 40, w sali nr 
007 Nowego Ratusza, przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Na stan pięciu (5) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięciu (5), czyli 
było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk.   
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Adam Nieroda – Przewodniczący Komisji 
Zrównoważonego Rozwoju Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 30 posiedzenie, powitał zebranych, 
podziękował za punktualne przybycie na posiedzenie Komisji, i poinformował, że 
porządek obrad został dostarczony radnym w terminie regulaminowym. Porządek 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Ponieważ nie było uwag zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad 
Komisji: 
 
1. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta 
Gdańska – druk nr 693 + autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
2. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok - druk nr 694 – 
w zakresie działania Komisji. 

Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 

 
Głosowanie: 
Powyższy porządek został przyjęty jednogłośnie - 5 głosami za. 
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PUNKT – 1 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 
693 + autopoprawka – w zakresie działania Komisji. Oryginał projektu uchwały 
– druk nr 693 wraz z autopoprawką stanowi załącznik do protokołu z sesji Rady 
Miasta Gdańska z dnia 31 maja 2016r. Sprawa: BRMG - S.0006.141.2016  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 675 - w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że w druku podstawowym zmienione zostało 
przedsięwzięcie Gdańskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego i Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego „Motława”. Zwiększone zostały kwoty 
dokapitalizowania spółek o 742 tysiące złotych. Te środki proponujemy 
przeznaczyć na dokapitalizowanie spółki GTBS i TBS „Motława” z przeznaczeniem 
na dobudowanie dodatkowej klatki w budynku, który w tej chwili jest budowany 
przez Towarzystwo w dzielnicy Letnicy, przy ul. Antoniego Michny. Dobudowanie 
tej klatki pozwoli uzyskać dodatkowo 8 lokali mieszkalnych. Ten projekt będzie 
dofinansowany z kredytu Banku Gospodarstwa Krajowego plus dodatkowo spółka 
wygospodarowała własne środki, ale żeby móc wybudować te 8 mieszkań 
potrzebuje jeszcze wsparcia miasta w wysokości 742 tysiące złotych. Średnia 
powierzchnia mieszkania wynosić będzie około 50m2, a średni koszt budowy 1m2 
mieszkania wynosić będzie około 4300 złotych.  
 
W autopoprawce natomiast wprowadzamy środki z Unii Europejskiej na realizację 
przedsięwzięcia: „Rozbudowa ul. Kartuskiej na odcinku od ul. Otomińskiej do 
granicy miasta Gdańska w ciągu drogi krajowej Nr 7, Trasa W-Z III etap. W tej 
chwili w WPF zabezpieczone zostały środki na wkład własny na lata 2017-2019 w 
wysokości 30 milionów złotych. W związku z tym, że instytucja zarządzająca, 
która ocenia wniosek potrzebuje, żeby w WPF była całość przedsięwzięcia, 
zabezpieczone środki w całości. Nie ma jeszcze decyzji, ze projekt dostanie 
dofinansowanie, właśnie ta decyzja zapadnie po przedstawienia, że w WPF jest 
pełen wkład na realizację tego przedsięwzięcia. Wprowadzamy w latach 2017-
2019 środki z Unii Europejskiej, dotacja w wysokości 132 miliony 66 tysięcy złotych 
i taka kwota jest przeznaczana na wydatki. Po tej zmianie łącznie na to 
przedsięwzięcie zabezpieczone będzie 162 miliony 66 tysięcy złotych. Dziękuję 
bardzo.  
 
Przewodniczący Adam Nieroda  
Dziękuję bardzo. Czy są głosy w dyskusji? 

    Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 

 
Ustalenia: Opinia Komisji 
 
Przewodniczący Adam Nieroda 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – w zakresie działania Komisji - 
druk nr 693 wraz z autopoprawką. 
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Głosowanie: 
Komisja 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 
się – przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 693 wraz z autopoprawką - w zakresie działania Komisji. 
Opinia Nr 30-10/60/14/2016 

 

 

PUNKT - 2 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok - druk nr 694 – w 
zakresie działania Komisji. Oryginał projektu uchwały – druk nr 694 stanowi 
załącznik do protokołu z sesji Rady Miasta Gdańska z dnia 31 maja 2016 r. Sprawa: 
BRMG - S.0006.142.2016  
Przedstawia: przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
Pani Jolanta Ostaszewska, Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 694 - w zakresie 
działania Komisji powiedziała m.in., że w zmianach wprowadzone są dodatkowe 
dochody m.in. z dywidendy od GPEC w wysokości 1,5 miliona złotych. W ramach 
tych środków proponujemy przeznaczyć 400 tysięcy złotych na budowę ciągu 
pieszo-jezdnego łączącego węzeł przesiadkowy Wosia Budzysza-Sucharskiego z ul. 
Prof. Andruszkiewicza. W związku z tym, że w szczególności z tego węzła 
korzystają pracownicy Pomorskiego Centrum Logistycznego KOGA, w związku z 
tym to przedsięwzięcie będzie współfinansowane przez Gdańską Agencję Rozwoju 
Gospodarczego. Na tym obszarze będzie zatrudnionych około 3 tysiące 
pracowników, dlatego też ten ciąg pieszo-jezdny łączący przystanek autobusowo-
tramwajowy jest konieczny do zrealizowania.  
 
Po stronie dochodów jest 66 tysięcy złotych z tytułu zrealizowanych przez 
Centrum Hewelianum z najmu interaktywnej ekspozycji mobilnej pt. 
„Matematyczny pociąg” przygotowany przez Centrum. Te 66 tysięcy pozyskane z 
wynajęcia wystawy Centrum przeznacza na rozbudowę i modernizację wystaw 
stałych w Centrum Hewelianum, które ma i które robi, m.in. interaktywną 
wystawę „Z energią!” i „Dookoła świata” poprzez uzupełnieni e pracowni energii 
oraz strefy Europy. Ponadto przygotowana zostanie nowa strefa aktywności dla 
najmłodszych odwiedzających pn. „Dżungla wyobraźni”, która pozwoli na 
rozbudowę oferty związanej z „Laboratorium Pana Kleksa”. Czyli Hewelianum 
pozyskuje środki z najmu ekspozycji i później te środki przeznacza na inne 
ekspozycje, które robi, a adresatem ekspozycji są mieszkańcy Gdańska i turyści. 
Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Adam Nieroda 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 

    Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
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Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Adam Nieroda 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2016 rok - druk nr 694 – w zakresie działania Komisji. 
 

Głosowanie: 
Komisja 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się 
– przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w 
druku nr 694 - w zakresie działania Komisji. Opinia Nr 30-10/61/15/2016 

 
 

PUNKT - 3 
Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 

 
Przewodniczący Adam Nieroda 
Dziękuję bardzo. Nie ma spraw ze strony członków Komisji. Dziękuję bardzo za 
czynny udział w posiedzeniu Komisji. Porządek obrad został wyczerpany, zamykam 
posiedzenie Komisji. Na tym posiedzenie zostało zakończone – godz. 8:55.  

 
 

 
Przewodniczący 

Komisji Zrównoważonego Rozwoju RMG 
 
 

Adam Nieroda 
 
Protokół sporządziła: 
 
Elżbieta Wajs-Deyck 

 


